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آغاز مذاکرات ایران و آژانس در تهران

مذاکرات ایران با آژانس بین المللی انرژی اتمی دقایقی پیش به سرپرستی رضا نجفی، نماینده ایران در آژانس و ترو

واریو رانتا معاون مدیرکل آژانس در امور پادمانها در تهران آغاز شد.

همشهری آنلاین:مذاکرات ایران با آژانس بین المللی انرژی اتمی دقایقی پیش به سرپرستی رضا نجفی، نماینده ایران در آژانس
و ترو واریو رانتا معاون مدیرکل آژانس در امور پادمانها در تهران آغاز شد.

به گزارش خبرنگار مهر، مذاکرات ایران با آژانس بین المللی انرژی اتمی دقایق پیش به سرپرستی رضا نجفی، نماینده ایران در
آژانس و ترو واریو رانتا معاون مدیرکل آژانس در امور پادمانها در تهران آغاز شد.

بر اساس این گزارش مذاکرات ایران و آژانس امروز در پی توافق 6 ماده ای یوکیو آمانو، دبیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی
و علی اکبر صالحی،رئیس سازمان انرژی اتمی کشورمان است که در تاریخ 20 آبان ماه در تهران به امضا رساندند.

ایران بر اساس این توافقنامه پذیرفت که برخی از اقدامات داوطلبانه را برای تلطیف فضای موجود صورت دهد.

بازدید بازرسان آژانس از معدن گچین بندرعباس و کارخانه آب سنگین اراک از جمله این اقدامات بود. بازرسان در تاریخ 17 آذر
ماه از آب سنگین اراک و 9 بهمن ماه از معدن گچین بندرعباس بازدید کردند.

ایران همچنین بر اساس توافق صورت گرفته برخی از اطلاعات را نیز در اختیار آژانس قرار داده است .

علی اکبر صالحی روز گذشته در حاشیه رونمایی از خودروی شهدای هسته ای در پاسخ به سئوال خبرنگار مهر در این باره که
مذاکرات ایران و آژانس در تهران با چه محوریتی خواهد بود، بیان کرد: مذاکراتی را که با آژانس داریم در طی توافقنامه ای
است که نزدیک به سه ماه پیش ما با آمانو امضا کردیم و در آن توافقنامه 6 بند وجود داشت که آن 6 بند را کامل کردیم و

مراحل آخر را می گذراند.

وی افزود: تصمیم گرفته شد که در ادامه همکاریهای آژانس و سازمان انرژی اتمی، مذاکرات را ادامه دهیم که این مذاکرات در
این راستا انجام می گیرد.

صالحی افزود: مسائلی از قبل وجود داشته و دوستان در دولت گذشته نیز اقداماتی را انجام داده و زمینههایی را فراهم کرده
بودند، ما در امتداد آن اقدامات و تفاهمات اولیه قدم های بعدی را برخواهیم داشت البته باید این نکته را متذکر شوم که اکنون
در حال مذاکره با 1+5 هستیم. در ارتباط با مذاکرات 1+5 اقداماتی باید هم از سوی آنها و هم از طرف ما صورت بگیرد و در این
میان این اقدامات نیاز به کار وسیعی دارد. هم کارشناسان ما و هم کارشناسان آژانس مشغولیت و مسئولیت بیشتری در این

برهه شش ماهه خواهند داشت.

رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: ما امیدواریم این مذاکرات طوری نباشد که فعالیت های دیگری که در ارتباط با 1+5 وجود دارد
را به حاشیه براند. امیدواریم دوستان ما در آژانس کمی با صبر و حوصله مذاکرات بین ایران و آژانس را پیش ببرند.

وی در پاسخ به این سئوال که آیا آژانس عجله دارد، گفت: من نمی گویم عجله دارد بلکه معتقدم با توجه به شرایطی که اکنون
در آن هستیم کارشناسان دو طرف مشغول هستند و بهتر است با تامل و تانی بیشتری مسائل را پیش ببریم که هیچ کدام از

فعالیتها دیگری را به حاشیه نبرد.

آژانس بین المللی انرژی اتمی قرار است در مذاکرات امروز نظرات خود را درباره اقدامات صورت گرفته از سوی ایران ارائه دهد.

مذاکرات ممکن است بر اساس توافق طرفین تا فردا نیز ادامه پیدا کند.
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